
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-242 

Delnice, 19. rujna 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

s 242. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 19. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, 

Martina Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, 

Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Davorka Grgurić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Đulio Jusufi, Petar Hrg, Mirna 

Janeš, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Aktivnosti vezane uz rebalans za ovu godinu i prijedlog financijskog plana za iduću godinu. 

- Kontrola računa pristiglih knjiga. 

- E-narudžbe knjiga. 

- Konačni izračun kupljene građe od lipnja do danas. 

- Uvođenje novih knjiga. 

- Dvije radijske emisije: „Znanje je moć“ i „Čitateljski kutak“. 

- Kreativne radionice i pričaonice priča. 

- Nabava polica za AV građu. 

- Informatizacija je dovršena, kupljeno je što je trebalo, izvješće o utrošenim sredstvima poslat 

će se u nadležno ministarstvo. 

- Dobili smo 3. nagradu za slikovnicu Katarine Petranović, njena mentorica je Olgica Glad 

Klepac i krajem mjeseca podignut ćemo nagradu. Treba reći da je Narodna knjižnica i čitaonica 

jedina knjižnica u RH koja je dobila takvu nagradu. 

 

IVA ŽAGAR 

- Pražnjenje kanti za smeće na groblju i području grada, košnja zelenih površina.  

- Planiranje zemlje uz makadamske staze u Parku kralja Tomislava. 

- Održavanje čistoće ulica, trgova i parkova. 

- U kotlovnici u Radničkom domu montiran je kalorimetar. 

- Uvid u stanje i izrada ponude za radove u TZ Delnice. 

- Klupa kod crkve ponovno je uništena ovog vikenda, iščupana je letva. Gradonačelnik je zatražio 

da se klupa popravi, te da se sve klupe svakako premažu prije zime. Pročelnica je zatražila da 

se zavidaju vijci na klupama. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Odgojno obrazovni rad i individualni rad s djecom i roditeljima. 



- Postignut je dogovor s ravnateljem OŠ vezano za korištenje dvorane, istu možemo koristiti 

ponedjeljkom, ostale dane tijekom velikog odmora. 

- Na natječaj za prijem medicinske sestre konačno su pristigle dvije zamolbe. U utorak će se 

obaviti razgovori s kandidatima nakon čega slijedi sastanak Upravnog vijeća. 

- Od časopisa „Dijete i vrtić“ koji se bavi predškolskom tematikom upućen nam je poziv da 

napišemo članak o obilježavanju zimskih aktivnosti u našem Vrtiću. 

- Izvršena je nabava radne obuće za odgajateljice. 

- Otklanjanje kvara na perilici suđa. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- JVP je sudjelovala na vježbi koja je kroz vikend održana u Prezidu. 

- Na županijskom takmičenju naša „B„ ekipa osvojila je prvo, dok je „A“ ekipa osvojila 3. mjesto. 

Slijede daljnje pripreme za državno takmičenje koje se održava 1. 10. 2016. godine u Puli. 

Gradonačelnik je uputio čestitke dečkima na velikom uspjehu. 

- Nastavak radova na reparaciji rolbe, uređenje vozila D 7. 

- Dovršetak financijskog plana za iduću godinu i rebalansa za ovu godinu. 

- Dan tehnike, čišćenja. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Kontinuirano se odvijaju radovi na održavanju objekata, poglavito novog stadiona – zamjena 

korner zastavica, mreža, kopčica i sl. 

- Na bazenu očekujemo dolazak slovenske djece iz Doma Fara na edukaciju plivanja. 

- Na Platku su u tijeku pripreme za sljedeću zimsku sezonu– košnja staza, uređenje biciklističke 

staze od 1300 metara i 1500 metara. 

- U postupku je rješavanje montažnih tribina na klizalištu u Delnicama. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti na izradi rebalansa i ostalih odluka za Gradsko vijeće. 

- Zauzimanje stava oko projekata na koje bi se Grad mogao javiti, potrebno je utvrditi prioritete. 

- U četvrtak će se održati sastanak u „Eko plusu“ na temu odlagališta Sović Laz i Marinščina. 

- Nakon što dobijemo procjenu zemljišta za Podrebar uslijedit će sastanak sa zainteresiranim 

poduzetnicima. 

- Nastavak aktivnosti na popravku zidića  kod Hotela „Risnjak“ u Delnicama. 

- U srijedu dolaze predstavnici  Veleposlanstva Mađarske na temu suradnje naših i njihovih 

poduzetnika. 

- Udruga „Prepelinc“  traži da se izrade stepenice za tavan u kući „Rački“ kako bi posjetitelji 

mogli vidjeti eksponate koji su tamo izloženi. 

- Aktivnosti na registru imovine, izrada rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Izradit će se izvješće prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost o utrošku lož ulja 

za Radnički dom. 

- Izrada suglasnosti (ugovora) za zakup prostora za prodaju mandarina iz automobila i za izložbu 

automobila Mazde. 

- Izraditi materijal za imenovanje člana Upravnog vijeća Centra za poljoprivredu i ruralni razvoj. 

- Izradit će se natječaj za zakup poslovnog prostora u Brodu na Kupi. 

- Ovrhe i rješenja za komunalnu naknadu i knjiženje uplata. Ovrha za HV poslana je u petak. 

- Vezano uz tzv. „Švicarce“ zatraženo je i dobiveno očitovanje od Hrvatskih voda da još nije 

formiran tim, da postoji suradnja s Komunalcem i projektantima. Dobili smo i informaciju da 

je izrađivač studije i projektne dokumentacije zatražio produženje roka izrade do kraja ožujka 

(rok je bio kraj prosinca). 

- Prijava na raspisan natječaj za europska sredstva za izradu infrastrukture u poduzetničkim 

zonama. 

- Ponovo je zatražila povratnu informaciju vezanu uz projektnu dokumentaciju za energetsku 

učinkovitost kuglane. 

 



MARTINA PETRANOVIĆ 

- Koordinacija s koordinatoricom programskog pravca „27 susjedstva“ u svezi korištenja prostora 

u kojem bi održali radionicu.  

- Nastavak aktivnosti na izmjeni odluka o stipendijama. 

- Od Sportske zajednice zatražili smo dostavu prijedloga za dva člana Komisije za sportske 

stipendije, odgovorili su da su oni ti koji bi trebali provoditi natječaj za sportske stipendije. 

Gradonačelnik je zatražio da se Sportskoj zajednici odgovori da je za sada tako, da moramo 

provoditi odluke koje je donijelo Gradsko vijeće.  

- Priprema odluka za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Zahtjev za upis vlasništva na groblju u Kuželju. 

- Vlasništvo na garažama u Frankopanskoj ulici u Delnicama. 

- Suradnja na aktivnostima TZ. 

- Očekujemo reakciju nadležnog ministarstva za daljnje postupanje u svezi grba Grada Delnica. 

- Usklađivanje koeficijenata vezano uz sistematizaciju radnih mjesta u JUO. 

- Izrada rješenja za promjenu radnog vremena ugostiteljskog objekta. 

- Nastavak aktivnosti vezanih uz zaštitu na radu i zaštitu od požara, upoznavanje ovlaštenih osoba 

sa stanjem i papirologijom kojom raspolažemo. 

 

 

Dovršeno u 8,25 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

 

 


